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Abstract (en)
The fastening system for façade panels (1) comprises a substructure which is formed by profiles, is fastened on a wall and has carrying elements
(6), on which there may be fitted panel-carrying profiles (2) which are connected to the rear side of the façade panels. Per façade-panel element (5),
the carrying elements (6) comprise a fixed-bearing carrying element (7) and at least three loose7-bearing carrying elements (8). The fixed-bearing
carrying element (7) is preferably arranged in an upper corner region of a façade-panel element (5) and fixedly connected to the corresponding
panel-carrying profile (2) of the façade-panel element (5). Furthermore, the fixed-bearing carrying element (7) exhibits an adjustment device which
permits horizontal and vertical adjustment. The lift-bearing carrying element (8), preferably in the other upper corner region of the façade-panel
element (5), is likewise provided with an adjustment device for vertical adjustment. The fastening system according to the invention permits simple
mounting and alignment of the façade panels and is a statically determinate system which avoids stresses due to heat expansion within the system.
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Abstract (de)
Das Befestigungssystem für Fassadenplatten (1) besteht aus einer mit Profilen gebildeten, an einer Wand befestigten Unterkonstruktion mit
Tragelementen (6), an die mit der Rückseite der Fassadenplatten verbundene Plattentragprofile (2) einhängbar sind. Die Tragelemente (6) umfassen
pro Fassenplattenelement (5) ein Festlager-Tragelement (7) und mindestens drei Loslager-Tragelemente (8). Das Festlager-Tragelement (7) ist
vorzugsweise in einem oberen Eckbereich eines Fassadenplattenelementes (5) angeordnet und mit dem entsprechenden Plattentragprofil (2)
des Fassadenplattenelementes (5) fest verbunden. Ferner weist das Festlager-Tragelement (7) eine eine horizontale und vertikale Justierung
ermöglichende Justiereinrichtung auf. Das Loslager-Tragelement (8) vorzugsweise im anderen oberen Eckbereich des Fassadenplattenelements (5)
ist ebenfalls mit einer Justiereinrichtung zur vertikalen Justierung versehen. Das erfindungsgemäße Befestigungssystem ermöglicht eine einfache
Montage und Ausrichtung der Fassadenplatten und ist ein statisch bestimmtes System, das Spannungen aufgrund von Wärmedehnungen innerhalb
des Systems vermeidet. <IMAGE>
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